

NATURAL ALOE BIOTECH 利用生物科技生产的 ALOE COMPLEX

The Natural Herbal Way for Holistic Treatment of Illnesses

ALOE COMPLEX Our Aloe Complex is a unique product with a unique formula from 14 years of research and documentary prove that accurate proportional mix of 4 species of Aloe will produce the highest bio-medical activities and it is also for Holistic Treatment of patients suffering from multiple disorders.

These 4 species of Aloe, namely **Chinensis, Vera, Arborensis & Saponaria**, are the ones with highest medicinal value among hundreds of Aloe species.

ALOE COMPLEX 是本药厂用了含有高营养的 4 大芦荟品种。这药方是本药厂投资了 14 年对 **Aloe Chinensis, Aloe Vera, Aloe Arborensis** 及 **Aloe Saponaria**, 研发的独特配方。跟其他 350 (in 1995) 种芦荟相比, 只有这 4 大芦荟在精确的药方混合, 能得到芦荟最好的药效, 同时也是最佳综合治疗各种疾病的天然生化草药。

Our research group headed by Mr Stephen Chang (R & D Director), is guided by a senior British scientist Biochemical Medicine Professor Dr Lawrence, and herbal prescription consultant Dr Mohd Razin Jaffar. Dr Mohd Razin Jaffar, 1987 medical graduates, was a qualified medical practitioner, he has experience in promoting comprehensive health care and therapy in Malaysia. He combines traditional and modern therapies, herbal and nutritional therapy. Dr Mohd Razin Jaffar's expertise lies in diabetes, cancer, hepatitis, and love of the disease and aging.

我们研究组为首的 Mr Stephen Chang (研发董事), 是由 1 位 英国高级生化药物科学家 Professor Dr Lawrence 所指导, 和草药药方顾问 Dr Mohd Razin Jaffar 的协助。Dr Mohd Razin Jaffar, 1987 医科毕业, 是位合格的西医, 他在马来西亚已有推广综合保健与疗法的经验。他综合了传统与现代疗法, 草药与营养治疗。Dr Mohd Razin Jaffar 的专长在于糖尿病, 癌症, 肝炎, 爱之病与抗衰老。

Our Aloe plants are grown on selected good mineral soil. Only matured leaves are grown with our proprietary fertilizer, "**Effective Micro Organism EM**". Leave gels are dried our special designed "**Low Temperature Moisture Remover LTMR**" devices, ground powder and capsulation are carried out in our **GMP** facilities.

我们的芦荟是栽种在优质的矿物土壤而且的是我们独有的自配益菌微生物 (**Effective Micro Organism EM**) 有机肥料。我们只收割成熟的芦荟叶及药草。经过清洗后再用我们精心设计的 **LTMR** (低温脱水器) 来脱水与保护药草的生化营养和药力。整个加工与包装过程是在我们的优良制造常规药厂 (**Good Manufacturing Practice GMP**) 生产。我们所有产品绝对没另加类固醇, 人造色素, 防腐剂或化学品。这是个全天然的生化草药配方。

MAL20040641T



**!! 19 AMINO ACIDS !! 11 MINERALS !! 6 VITAMINS !!
!! DIETARY FIBRE !! ESSENTIAL FATTY ACID (OMEGA 3 & 6) !!**



Aborensis



Saponaria

No steroid, coloring, preservative or chemical is added.

This is a product of pure Aloe Extract.



MALLP20121590

Natural Aloe Biotech Sdn Bhd
(503382-M)

Factory
No.21, Jalan Bayu 2/5, Taman Perindustrian Tampoi
81200 Johor Bahru, Johor Malaysia

In Association with
Natural Aloe Wellness Sdn Bhd (1058762D)

Central Office
29, GF, Block D, 8 Avenue
(Section 9 Business Centre)
46050 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
T: +603 79583888 M: +6012 2926898 /
+6012 2127200

Southern Office
Blok 2, #G-07, Jalan Permas 10,
(Permas Sentral), Bandar Baru, Permas Jaya
81750 Masai Johor, Malaysia
T: +607 3860545 M: +6012 7139338